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ZAPISNIK SA VIII SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BIJELO POLJE 
održane 01.07.2019.godine 

 
 
             Sjednica je počela sa radom u 10 časova u sali Skupštine opštine Bijelo Polje. Sjednicom je 
predsjedavao predsjednik Skupštine Abaz Dizdarevi ć. Obavijestio je odbornike da su odsustvo sa 
sjednice najavili odbornici: Zilha Idrizović, Adnan Striković i Haris Malagić. Konstatovao je da postoji kvorum 
za rad i punovažno odlučivanje.  
              Predsjednik Skupštine  je obavijestio odbornike da je poziv za sjednicu Skupštine dostavljen 
odbornicima, predsjedniku Opštine, glavnom administratoru, starješinama organa lokalne uprave i javnih 
službi čiji je osnivač Opština. Takođe je obavijestio da je poziv za sjednicu Skupštine dostavljen medijima i 
nevladinim organizacijama. 
 
               Zapisnik sa V sjednice Skupštine usvojen je 17 „za“ ,  1 „protiv“ i 1 „uzdržan“. 
 
           Dopunska odborni čka pitanja sa V sjednice Skupštine: 

 1. Odbornik Radosav Nišavi ć postavio je dopunsko odborničko pitanje direktoru Direkcije za 
izgradnju i investicije Milanku Miniću: Da li je u sklopu izrade projekta vodovoda Zaton planirana i izgradnja 
hlorne stanice u Ravnoj Rijeci?     

          Direktor Direkcije za izgradnju i investicije  Milanko Mini ć dao je odgovor na dopunsko odborničko 
pitanje: U sklopu projekta vodovod Zaton nije planirana izgradnja hlorne stanice u Ravnoj Rijeci, iz razloga 
što tamo na glavnom gradskom vodovodu u mjestu Pobrnjica postoji hlorna stanica. Vodovod Zaton se 
priključuje na gradski vodovod u mjestu Ribarevine, tj. Ispod hlorne stanice. Za izgradnju ovog vodovoda 
tender je u toku, a kompletna sredstva za njegovu izgradnju su obezbijeđena kapitalnim budžetom Vlade 
Crne Gore.  
           Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da njegovo pitanje bilo upućeno u tom pravcu da li je dovoljan 
kapacitet te hlorne stanice u Ravnoj Rijeci i kada će konačno početi realizacija  projekta vodovoda Zaton, 
ako su obezbijeđena sredstva. 

         2. Odbornik Radosav Nišavi ć postavio je dopunsko odborničko pitanje direktoru Direkcije za izgradnju 
i investicije Milanku Miniću: Šta je bilo sa 6,5 miliona eura koji su bili izdvojeni za završetak puta Ravna Rijeka 
–Jasikovac, ako se zna da je u ovoj godini probijeno samo 2,5 km puta? 
          Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milan ko Mini ć dao je odgovor na dopunsko odborničko 
pitanje: Za sve javne radove raspisuje se javni oglas objavljen na sajtu Uprave javnih radova i na sajtu 
Opštine, koji traje  37 dana. Ko ispuni tražene reference i bude najpovoljniji  dobija posao i onda se  pravi  
ugovor. U konkretnom slučaju pomenuta sredstva ako su bila planirana za realizaciju pomenutog puta  to ne 
mora da znači da su i ugovorena. Ako se radovi ugovore, a isti se ne završe u ugovorenom roku odnosno 
kalendarskoj godini iz opravdanih razloga, kao što su loši vremenski uslovi i slično, radovi će se nastaviti u 
narednoj godini na osnovu važećeg Ugovora. U tim slučajevima, izvođač ima pravo da uspostavi Privremenu 
situaciju, samo za izvedene radove  koje mu ovjerava nadzorni organ, i to se samo može platiti, što znači, 
planirana sredstva ukoliko se ne realizuju u istoj kalendarskoj godini prenose se za nastavak radova u idućoj 
godini.  
               Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da je u 2018.godini, za nastavak gradnje puta prema Bjelasici 
bilo odvojeno 6,5 miliona, ne samo za nastavak nego i za druge investicije 6,5 miliona eura planiranih iz 
kapitalnog budžeta. Naveo je da je konkretno tražio da mu se kaže šta je od toga urađeno, šta nije i koliko 
se sredstava prenosi za 2019.godinu. 
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Odborni čka pitanja i odgovori na odborni čka pitanja:   

 

             1. Odbornik Vesko Jankovi ć je postavio pitanje predsjedniku Opštine Petru Smoloviću: Šta se 
postiglo reorganizacijom u opštinskoj upravi, s obzirom da je predsjednik Opštine donio novu Odluku o 
organizaciji i  načinu rada lokalne uprave? 
               Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: 
Donošenjem novog Zakona o lokalnoj samoupravi, stvorena je zakonska obaveza da se Statut i drugi opšti 
akti Opštine usklade sa tim zakonom, tako da je predsjednik Opštine donio i novu Odluku o organizaciji i 
načinu rada lokalne uprave. Novom Odlukom je izvršena reorganizacija lokalne uprave na način što je 
ukunuto pet službi i osnovana jedna nova služba i jedan novi sekretarijat. Ukinuta je Služba za javne nabavke 
i pripojena Sekretarijatu za finansije. Ukinuta je Služba za protokolarne poslove i Služba menadžera i obje 
su pripojene Službi predsjednika Opštine, dok menadžer Opštine nastavlja da radi u Službi predsjednika van 
unutrašnjih organizacionih jedinica. U službi predsjednika su formirane dvije nove organizacione jedinice – 
Kancelarija za evropske projekte i Kancelarija za lokalni ekonomski razvoj što je po propisama BFS 
sertifikacije. Ukinut je Centar za informacioni sistem i pripojen Službi za zajedničke poslove, dok je dio 
poslova iz oblasti informisanja prešao u nadležnost Službe predsjednika Opštine. Ukinuta je i Služba 
menadžera biznis zona i pripojena Sekretarijatu za preduzetništvo i ekonomski razvoj.  U skladu sa 
odredbama Zakona o planiranju prostora i izgradnji objekata i Zakona o lokalnoj samoupravi osnovana je 
nova Služba Glavnog gradskog arhitekte, dok je u skladu sa odredbama Zakona o komunalnim djelatnostima, 
Zakona o klomunalnoj policiji  i Zakona o inspekcijskom nadzoru osnovan novi Sekretarijat za inspekcijske 
poslove. Ovakvom reorganizacijom lokalne uprave, osim što je postignuta usaglašenost sa više zakona, 
ostvarena je i optimizacija radnih mjesta, te povećana efikasnost i odgovornost opštinskih organa i službi.  
         Odbornik Vesko Jankovi ć je komentarisao da se nada da će se ovom novom organizacijom poboljšati 
rad u lokalnoj upravi i da će to sve doprinijeti boljem radu i dobru naših građana u opštini Bijelo Polje. 

           2. Odbornik Dževad Omerovi ć postavio je pitanje predsjedniku opštine Petru Smoloviću: Opština 
Bijelo Polje je u postupku sertifikacije opština i gradova sa povoljnim okruženjima u Jugoistočnoj Evropi. Do 
koje faze se stiglo i koje su povoljnosti ove sertifikacije? 

Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje:  Nacionalna 
alijansa za lokalni ekonomski razvoj - NALED je u saradnji sa Američkom agencijom za međunarodni razvoj 
(USAID) 2007. godine oformila program Sertifikacija opština sa povoljnim poslovnim okruženjem (BFC SEE) 
rukovodeći se najboljim svjetskim praksama u radu lokalne samouprave.BFC SEE program je namijenjen 
opštinama i gradovima koji imaju odgovarajuće kapacitete i strateški su opredijeljeni da unaprijede svoj 
poslovni ambijent, privuku investicije i podstaknu razvoj lokalne ekonomije. Kvalitet lokalnog poslovnog 
okruženja ocjenjuje se na osnovu više od 60 kriterijuma sertifikacije koji su grupisani u 10 kategorija.Opština 
Bijelo Polje trenutno se nalazi u fazi evaluacije - to je faza u kojoj putem BFC SEE softvera Opština dostavlja 
sve raspoložive dokaze o ispunjenosti kriterijuma sertifikacije. Opština je dostavila raspoložive dokaze, a 
Evaluacioni tim koga čine licencirani stručnjaci angažovani od strane Tehničkog sekretarijata će dati stručnu 
procjenu stepena ispunjenosti kriterijuma certifikacije i dostaviti nam Preliminarni evaluacioni izvještaj sa 
preporukama, sa čime počinje sledeća faza implementacije.Prednosti BFC SEE sertifikacije, su: 
Usaglašavanje i unaprijeđenje uslova poslovanja u lokalnim samoupravama; Identifikovanje i replikacija 
najboljih praksi EU i regiona u radu lokalne samouprave; Prenos dobrih praksi čija primjena doprinosi porastu 
pozicije na svjetskim listama konkurentnosti; Jačanje imidža Jugoistočne Evrope kao investicione destinacije 
kroz zajednički pečat kvaliteta (BFC sertifikat); Podsticanje ekonomske saradnje i razmjene, privlačenje novih 
investicija u regionu;Jačanje konkurentnosti opština i rangiranje na međunarodnim listama (Financial Times); 
Promocija certifikovanih opština i izgradnja prepoznatljivosti na nacionalnom i međunarodnom nivou; 
Identifikovanje sredina koje imaju najveći potencijal za razvoj i ulaganje – od strane države, donatora i 
investitora; Podrška nacionalnih i međunarodnih institucija i donatora; Uvezanost svih aktera, podataka, 
statistika i rezultata elektronskim putem / e-certifikacija.Vjerujem da ćemo biti prva Opština u Crnoj Gori sa 
ovim sertifikatom i time ćemo dokazati da smo najpovoljnija opština za investiranje i privredni razvoj, što će 
za krajni cilj imati povećanje ekonomskog razvoja i smanjenje nezaposlenosti u našoj opštini. 

Odbornik Dževad Omerovi ć je komentarisao da se nada da će ova ativnost doprinijeti boljem životu 
građana Bijelog Polja i Opštine Bijelo Polje. 
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              3.Odbornik  Vladan  Rudi ć postavio je pitanje predsjedniku opštine Petru Smoloviću: Opština Bijelo 
Polje je aktivirala novi servis za građane –SISTEM 48. Šta ovaj servis nudi građanima? 
 Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: Opština 
Bijelo Polje je prva na sjeveru Crne Gore uvela veb-portal za elektronsku komunikaciju sa građanima pod 
nazivom “Sistem 48”. Sistem je počeo sa radom 08. maja 2019. godine.“Sistem 48” je softver koji omogućava 
građanima Bijelog Polja da elektronski prijave komunalni problem, a za uzvrat mogu očekivati rješenje 
prijavljenog problema u roku od 48 sati ili dobiti odgovor o načinu i postupanju rješavanja istog. Aplikacija je 
veoma jednostavna za rad, tako da građani mogu lako izabrati kategoriju problema, opisati isti, naći lokaciju 
na mapi, podići slike problema, ostaviti konakt podatke i izabrati način obavještenja. Sistemu se može 
pristupiti preko zvaničnog sajta Opštine Bijelo Polje gdje se baner “Sistema 48” nalazi na vidnom mjestu ili 
preko mobilne android aplikacije koja se može naći na Google play marketu pod nazivom “Sistem 48 Bijelo 
Polje”. Za rad na aplikaciji obučeno je pet operatera iz različitih organa uprave koji zajedno sa 
administratorom sistema, koji provjerava validnost prijave, odgovaraju na komunalne probleme i vrše 
posredovanje između građana, web aplikacije i zaposlenih u svojoj službi u cilju što efikasnijeg rješenja 
komunalnih problema. Često uz pisani odgovor praktikuje se i postavljanje slika sa sanacije problema, što je 
i najbolji dokaz efikasnosti ovog sistema. Ukupan broj kategorija za koje se može prijaviti problem je 20 
kategorija, i  razvrstane su po sledećim službama zaduženim za njih: Sekretarijat za stambeno komunalne 
poslove i saobraćaj ;Sekretarijat za inspekcijske poslove; Komunalna policija; DOO Vodovod „Bistrica” ;DOO 
“Komunalno-Lim. Rok od 48 sati teče radnim danima od trenutka validacije prijave od strane administratora 
sistema. Smatram da smo na ovaj način unaprijedili transparentnost rada lokalne uprave i podigli 
odgovornost rada opštinskih organa i službi, a sve u interesu naših građana.  
 Odbornik Vladan Rudi ć je komentarisao da je zadovoljan odgovorom predsjednika Opštine na 
postavljeno pitanje i istakao da je ovo odličan servis za građane i pogotovu za one sa udaljenih područja 
grada. 
 

   5.Odbornik Marko Ljuji ć postavio je pitanje predsjedniku opštine Petru Smoloviću: Da li je u 2019. 
godini, iz budžeta Socijalnog savjeta, nastavljeno sa isplatama radnicima preduzeća u stečaju, kao i 
preduzeća ugašenih u tranziciji? Ako jeste, molim Vas da mi dostavite finansijski izvještaj o izvršenim 
uplatama.  

   Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: U toku 
2019. godine iz budžeta Opštine, sa stavke u budžetu za Socijalni savjet, nije bilo isplata radnicima 
preduzeća u stečaju, kao ni radnicima preduzeća ugašenih u tranziciji. 

   Odbornik Marko Ljuji ć je komentarisao da je prosto nevjerovatno da Opština ima različite vrste 
kompenzacija prema radnicima, konkretno za radnike „Petoljetke“, da nema ništa protiv i treba da se isplate 
za sve ono što im je prije svega država ostala dužna preko kompenzacija Opštini Bijelo Polje, ali je prosto 
nevjerovatno da se takve vrste kompenzacija ne odnose na primjer na besplatan prevoz učenika srednjih i 
osnovnih škola, da se te kompenzacije ne odnose na pomoć mladima u Bijelom Polju. Vidimo i u 2019.godini 
nastavljen je masovan trend iseljavanja iz Bijelog Polja i statistički Bijelo Polje je i dalje je na prvom mjestu u 
Crnoj Gori . 
              6. Odbornik Nikola Raosavljevi ć postavio je pitanje predsjedniku opštine Petru Smoloviću: Da li 
učestvujete u obezbjeđivanju uslova za kvalitetnije pružanje primarne zdravstvene zaštite u Bijelom Polju?                        
    Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: Opština, 
u okviru svojih prava i dužnosti, učestvuje u obezbjeđivanju uslova za ostvarivanje primarne zdravstvene 
zaštite na svojoj teritoriji, na način što prati stanje, inicira i predlaže mjere u oblasti primarne zdravstvene 
zaštite, učestvuje u skladu sa zakonom u planiranju i sprovođenju razvoja primarne zdravstvene zaštite koja 
je od neposrednog interesa za građane, učestvuje u upravljanju zdravstvenom ustanovom čiji je osnivač 
država.  Takođe Opština, u skladu sa svojim mogućnostima i finansijski pomaže u obezbjeđivanju boljih 
uslova za sprovođenje primarne zdravstvene zaštite. Pomogli smo u nabavci namještaja za opremanje 
dječijeg odjeljenja i u oslikavanju murala na istom odjeljenju, zatim u nabavci klima uređaja i televizora za 
odjeljenje ginekologije i akušerstva, pomogli smo u rekonstrukciji više odjeljenja, obezbijedili donaciju za 
ultrazvučni aparat za potrebe Internog odjeljenja, a u pregovorima smo sa turskom organizacijom “Tika” za 
obezbjeđenje donacije za rekonstrukciju tri operacione sale. 
              Odbornik Nikola Raosavljevi ć je komentarisao da je odgovor apsolutno promašen, jer je govorio 
o primarnoj zdravstvenoj zaštiti, a sve što je navedeno ne pripada primarnoj zdravstvenoj zaštiti. Istakao je 
da je Dom zdravlja Bijelo Polje možda 2012 ili 2013 godine bila najuspješnija zdravstvena ustanova u Crnoj 
Gori, a sada je u toj zdravstvenoj ustanovi situacija tragična.  Na tom terenu su nekad radila dva ljekara na 
Bistričkom terenu, dva ljekara u Vraneškoj dolini, dva ljekara u Domu zdravlja, sve funkcionisalo punim 
kapacitetom sa 15, 16 ili 17 izabranih ljekara. U poslednjoj godini dana imamo da u jednoj prigradskoj 
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ambulanti radi ljekar ne adekvatane specijalizacije, a u ambulanti u centru grada radi ljekar koji nema licencu 
za rad, koji je na pripravničkom stažu. Naveo je da smo izgubili dva, tri vrsna iskusna ljekara i tri, četiri vrlo 
talentovana ljekara iz Bijelog Polja koje su prihvatili beranska bolnica, Barska bolnica, Hitne pomoći u 
okruženju jer nijesu imali priliku da rade, a to su studenti koji su završili Medicinski fakultet sa prosjekom 
preko 9. Naši građani u seoskim ambulantama čekaju u hodniku gdje ne postoji grijanje, a u ambulantama 
je grijanje na drva. Naveo je da bi trebalo obezbijediti elementarne uslove, makar grijanje na pellet. Nekad 
su u Centru za djecu sa posebnim potrebama radila dva logopeda, dva psihologa, sad imamo jednog 
psihologa i jednog logopeda. Centar koji je trebalo ove godine da preraste u centar za autizam za sjever Crne 
Gore, od toga ništa nije ništa urađeno. U voznom parku zadnjih tri, četiri godine ni jedno auto u jednoj takvoj 
ustanovi nije obnovljeno, a neka auta su prešla 300,400, 500 hiljada kilometara i nijesu adekvatno 
servisirana. Naveo je da ovo ne govori slučajno, jer predsjednik Opštine je odgovoran za mnoge svere pa i 
za primarnu zdravstvenu zaštitu. 

            7. Odbornik Nikola Raosavljevi ć postavio je pitanje predsjedniku opštine Petru Smoloviću: Ako se 
istinski slažete za opstanak seoskog stanovništva, zbog čega do sada nijeste podnijeli inicijativu kojom bi 
Opština u potpunosti preuzela plaćanje pune ekonomske cijene prevoza naših đaka?  

Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: Prevoz 
učenika osnovnih i srednjih škola, kao i studenata je u nadležnosti Ministarstva prosvjete, koje je propisalo  
Uputstvo o ostvarivanju prava na participaciji troškova prevoza učenika u gradskom i prigradskom prevozu. 
Opština je u obavezi sprovoditi zakonske procedure koje donosi ministarstvo, ali se ne može miješati u 
njihovu nadležnost. Po navedenom Uputstvu, pravo na participaciju prevoza ostvaruju učenici osnovnih, te 
srednjih škola i studenti, koji putuju pet i više kilometara do škole i gdje je organizovan javni prevoz, u iznosu 
od 20% od cijene karte za učenike srednjih škola, odnosno 40% od cijene karte za učenike osnovnih škola. 
Dodatno, učenici i studenti, čiji roditelji, odnosno staratelji ostvaruju pravo na materijalno obezbjeđenje, 
ostvaruju pravo na participaciju prevoza u iznosu od 50% od cijene karte. Tamo gdje nije moguće 
organizovati javni prevoz, pravo na prevoz i participaciju prevoza učenici ostvaruju na osnovu posebnih 
ugovora koji Savjeti roditelja škola zaključuju sa prevoznikom. U ovim slučajevima, gdje nije moguće 
organizovati javni prevoz, Opština Bijlo Polje je uvijek pomagala i pomagaće i dalje u skladu  sa svojim 
mogućnostima, tako što učestvuje u plaćanju troškova prevoza učenika uplatom sredstava školi ili mjesnoj 
zajednici. Na taj način smo pomagali osnovnim školama u Pavinom Polju, Tomaševu, Grančarevu, Sušici, 
Zatonu, Ravnoj Rijeci, Sutivanu, Njegnjevu (dok se gradio novi most) i dr. 

 Odbornik Nikola Raosavljevi ć je naveo da nije osjetio volju da se ovaj problem riješi a radi se o 
đacima srednjih škola. Oni putuju iz Korita ili Bliškova i Stožera, 45, 47 kilometara, broj đaka nije veliki da 
Opština ne bi mogla da subvencira apsolutnu cijenu. Primjeri se mogu nači u okruženju, u primorskim 
opštinama, opštine Tivat, opštine Herceg Novi, opština Budva. Na različite načine oni pomažu prevoznike, 
negdje se uplaćuje po prevozu toliko, negdje se đaku na ruke daje taj dio novca koji on uplaćuje prevozniku, 
negdje postoji subvencija određenog procenta. Predložio je predsjedniku Opštine da se  sastane sa 
prevoznicima i oni će  najbolje objasniti problematiku sa kojom se sreću. Predložio je da se iz rezervnih 
budžetskih sredstava može naći rješenje  i u septembru da omogućimo toj djeci olakšan život na selu.  

8.  Odbornik Rade Ranitovi ć postavio je pitanje predsjedniku opštine Petru Smoloviću : Da li se 
lokalna uprava i Vi lično bavite ananlizom i praćenjem pružene zdravstvene zaštitte lokanom stanovništvu, i 
da li ste zadovoljni funkcionisanjem zdravstvenih službi na teritoriji Opštine?  

Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: Opština, u 
okviru svojih prava i dužnosti, učestvuje u obezbjeđivanju uslova za ostvarivanje primarne zdravstvene 
zaštite na svojoj teritoriji, na način što prati stanje, inicira i predlaže mjere u oblasti primarne zdravstvene 
zaštite, učestvuje u skladu sa zakonom u planiranju i sprovođenju razvoja primarne zdravstvene zaštite koja 
je od neposrednog interesa za građane, učestvuje u upravljanju zdravstvenom ustanovom čiji je osnivač 
država. Takođe Opština, u skladu sa svojim mogućnostima i finansijski pomaže u obezbjeđivanju boljih 
uslova za sprovođenje primarne zdravstvene zaštite. Pomogli smo u nabavci namještaja za opremanje 
dječijeg odjeljenja i u oslikavanju murala na istom odjeljenju, zatim u nabavci klima uređaja i televizora za 
odjeljenje ginekologije i akušerstva, pomogli smo u rekonstrukciji više odjeljenja, obezbijedili donaciju za 
ultrazvučni aparat za potrebe Internog odjeljenja, a u pregovorima smo sa turskom organizacijom “Tika” za 
obezbjeđenje donacije za rekonstrukciju tri operacione sale. Kao predsjednik Opštine zadovoljan sam radom 
zdravstvenih ustanova u našoj opštini i ako smatram da uvijek može bolje, s tim što nedovoljna kadrovska 
popunjenost u pojedinim oblastima i dalje predstavlja značajan problem bjelopoljske bolnice, čemu ćemo se 
u narednom period posebno pozabaviti. 

   Odbornik Rade Ranitovi ć je naveo da nije zadovoljan odgovorom iz razloga što misli da 
zdravstveni sistem ne funkcioniše baš na najbolji način pogotovu u Bijelom Polju. Prvi problem jeste  
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nedostatak kadra, a kako se čini i svjesno odbijanje kvalitetnih kadrova iz naših zdravstvenih ustanova. 
Naveo je da bi lokalna samouprava trebalo da se više potrudi kako bi smo pokušali da neke ljude koji su u 
najboljim profesionalnim i životnim godinama i kada mogu da pruže u profesionalnom smislu najviše našim 
građanima da pokušamo da ih zadržimo. Dakle, zna se  koliko je potrebno da jedan ljekar bude to što jeste. 
Koliko je potrebno novca, ulaganja i lične žrtve. Dalje, ono što je još jedan veliki problem zdravstva u Bijelom 
Polju jeste srednji stručni kadar. U poslednje vrijeme pojavljuje se masa ljudi koji završavaju nekakve stručne 
škole koje i kurseve i onda budu konkurentni ljudima koji su dali makar četiri godine svog života da bi naučili, 
jer nije medicina samo znati posao u smislu bavljenja praksom nego prosto ti ljudi u toku svog školovanja 
nauče jedno pravilno ophođenje koje je neophodno za svakog zdravstvenog radnika.  

  9. Odbornik Miloš Šaponji ć je postavio pitanje predsjedniku opštine Petru Smoloviću: Stav Vaš i 
lokalnu upravu u odnosu na predlog Zakona o slobodi vjeroispovjesti ili uvjerenja i pravnom položaju vjerskih 
zajednica.  

 Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: Poznato 
je da Opština Bijelo Polje nema nadležnosti u donošenju zakonskih propisa, već je to obaveza Skupštine 
Crne Gore  na predlog Vlade i resornih ministarstava. Dakle Opština, niti predlaže niti usvaja zakone, već je 
dužna da u skladu sa usvojenim zakonskim aktima sprovodi i obavlja svoje dužnosti i obaveze. 
Predsjedsjednik Opštine, kao predsjednik svih građana ne može iznositi svoj lični stav, jer je to stav lične 
prirode koji ne bi doprinio da se svi građani osjećaju podjednako ravnopravnim. Vjerujem da će predloženi 
zakon garantovati vjersku slobodu i ravnopravnost svih vjeroispovjesti u Crnoj Gori, po čemu smo i 
prepoznatljivi na ovim prostorima, posebno naš grad Bijelo Polje gdje se vjekovima njeguje multietnički sklad, 
vjerska tolerancija i jednakost, koji su prepoznati ne samo u Crnoj Gori već i u regionu, za šta je naš grad od 
Organizacije za evropsku bezbijednost i saradnju, u 2004.godini dobio nagradu za najtolerantniji grad u 
Jugoistočnoj Evropi. 

Odbornik Miloš Šaponji ć je pitao predsjednika Opštine, da upravo zbog toga i s obzirom kako je 
ovaj zakon osmišljen, da ne bi došlo do većih podjela, da li se njegov glas čuje u centrali, da li ako nešto nije 
dobro ili ako smatra da nije dobro, da li može da komentarišete sa svojima u centali ili mora da se usaglasi  
sa ostalima onako kako kažu, jer ovaj zakon je, kako je naveo, vrlo opasan. 

 
          10.Odbornica Furtula Bojana  postavila je pitanje predsjedniku Skupštine opštine Abazu Dizdareviću: 
Koje mjere su preduzete nakon donošenja Odluke Agencije za sprječavanje korupcije UPI-02-01-305/14-
2017 od 11.01.2018. godine u vezi javnog funkcionera, direktora Lokalnog javnog Emitera Radio Bijelo Polje. 
Da li ste informisali Agenciju za sprječavanje korupcije, nakon njihovog zahtjeva od 17. oktobra 2018. godine, 
o preduzetim mjerama organa vlasti u vezi sa ovim slučajem, kao i mjerama koje su preduzete protiv članova 
Savjeta zbog nepostupanja u zakonom propisaniom roku. Naime, g-din Rabrenović je 03.02.2016. godine, 
imenovan na javnu funkciju direktora Radia Bijelo Polje, dok je njegova supruga-bračni drug, bila zaposlena 
u Radiju, što je suprotno odredbama člana 7 Zakona o sprječavanju korupcije, a u vezi sa članom 17,40 i 77 
Zakona o elektronskim medijima i članom 46 Statuta Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Polje. 
 Predsjednik Skupštine opštine Abaz Dizdarevi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: 
Agencija za sprječavanje korupcije je donijela Odluku  UPI br. 01-02-305/14-2017. godine, kojom 
se utvrđuje da je Dragić Rabrenović, direktor Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Polje, kao javni 
funkcioner prekršio član 7 Zakona o sprječavanju korupcije, a u vezi sa članom 17,40 i 77 Zakona 
o elektronskim medijima i članom 46 Statuta Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Polje.Aktom broj 
02/1-9441 od 19.10.2018- godine obatili smo se Savjetu Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Polje 
da preduzme potrebne mjere u skladu sa ovlašćenjima predviđenim zakonskim propisima u vezi 
kršenja Zakona o sprječavanju korupcije javnog funkcionera Dragića Rabrenovića, direktora 
Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Polje. Savjet Lokalnog javnog emitera Radio Bijelo Poje je 
aktom broj 64/18 od 24.10.2018. godine, obavijestio Skupštinu opštine da Savjet nije u punom 
sastavu, da nije izabran predsjednik i potpredsjenik Savjeta, te da isti ne mogu meritorno odlučivati 
do izbora svih članova Savjeta. Takođe,istim aktom smo obaviješteni da je direktor Lokalnog javnog 
emitera Dragić Rabrenović podnio tužbu Upravnom sudu Crne Gore na Odluku Agencije za 
sprječavanje korupcije, te da je  u vezi sa navedenim potrebno sačekati odluku nadležnog suda, 
kako bi se sprovele potrebne mjere i aktivnosti. Aktom broj 02-9444/1 od 31.10.2018. godine, 
informisali smo Agenciju o sprječavanju korupcije da smo se obratili Savjetu Lokalnog javnog 
Emitera Radio Bijelo Polje i sadržini povratne informacije od strane Savjeta. Napominjem da još 
nijesmo dobili povratnu informaciju od Agencije za sprječavanje korupcije niti odluku Upravnog suda 
Crne Gore.    
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         Odbornica Bojana Furtula je navela da treba svakako sačekati  Odluku Agencije za sprječavanje 
korupcije, da je Agencija za sprječavanje korupcije 17.10.2018.godine zatražila od Skupštine opštine Bijelo 
Polje kao organa vlasti da u roku od 8 dana informiše Agenciju o preduzetim mjerama. Istakla je  da je tada 
Savjet Radia imao tri člana od ukupno 5, a Zakonom o elektronskim medijima se smatra da Savjet punovažno 
radi i odlučuje kada su imenovana najmanje tri člana, što znači da su mogli postupiti po rješenju Agencije za 
sprječavanje korupcije. 
 
          11.Odbornik Ćemal Zoronji ć postavio je  pitanje direktoru Direrkcije za izgradnju i investicije Milanku 
Miniću: Do koje faze se stiglo u realizaciji projekta Đaloviča pećina? 
          Direktor Direrkcije za izgradnju i investicije Mil anku Mini ć dao je odgovor na postavljeno 
odborničko pitanje: Realizacija višegodišnjeg kapitalnog projekata Đalovića pećine, planirana je da se završi 
do kraja 2020 godine, a radovi su stigli do sledećih faza:- izgradnja  puta Bistrica-Manastir ¨Podvrh¨, Radovi 
su u završnoj fazi.-Izgradnja turističke pješačke staze, Urađen je Glavni projekat za izgradnju kroz Đalovića 
klisuru, od Manastira do ulaza u  pećinu nad “Vražjim firovima”.-Elektroenergetska infrastruktura, Urađen je 
Glavni projekat dalekovoda 35kV Nedakusi – Bistrica, u toku je rešavanje imovinskih odnosa,  urađen je 
glavni projekat za izgradnju glavne Trafostanice 35/10kV “Bistrica", i u toku je dobijanje građevinske dozvole, 
kao i projekat trafostanice 10/04 Kv, kod Manastira Podvrh - Žičara, po sistemu »projektuj-izgradi«,Urađen 
je Glavni projekat za izgradnju 1700 m žičare, ali je dodatno uslovljen izgradnjom elektro-energetske 
infrastrukture do manastira.- Uređenje unutrašnjosti pećine sa objektima na  ulaznom platou,U toku je izrada 
glavnog projekta ali  je takođe uslovljen završetkom izgradnje žičare. 
-Vodosnabdijevanje i odvođenje fekalnih voda iz uslužno –servisnih objekata, u toku je izrada glavnog 
projekta. -Vizitoring centar, U toku je izrada Idejnog rešenja a gradiće se u MZ-Bistrica, površine oko 500 m2, 
sa svim pratećim sadržajima.  Izvođenje radova biće po sistemu “Ključ u ruke”.  
 Odbornik Ćemal Zoronji ć je naveo da je prije svega ovo pitanje je postavio zbog prisutnih odbornika 
i zbog građana Bijelog Polja, a on je lično bio uključen u praćenje realizacije ovog projekta i veoma je 
zadovoljan dinamikom i kvalitetom izvođenja radova. Naveo je da kao Bistričanin, a misl da to treba da dijele 
svi građani Bijelog Polja a i šire da budemo zadovoljni što se nakon više decenijskog sna realizuje ovako 
značajan projekat ne samo za Bijelo Polje nego i za čitavu Crnu Goru. Istakao je  zasluge našeg premijera 
gospodina Duška Markovića i direktora Direkcije javnih radova gospodina Rešada Nuhodžića,  koji su 
svakodnevno involvirani u realizaciju ovog projekta, koji prate i obilaze ovaj projekat. Odbornik Zoronjić 
postavio je jedno dodatno pitanje: U najavi je rekonstrukcija i proširenje puta od Gubavča do Bistrice, pa ako 
možete da mi odgovorite kad je planiran početak radova i znam da je urađen idejni projekat da li je urađen 
generalni projekat i revizija tog projekta i kad se očekuje početak tih radova.  Sugerisao je da se prije početka 
radova razmišlja o izgradnji alternativnog puta Bistrica-Bijelo Polje.  
 
         12.Odbornik Miloš Mari ć postavio je pitanje pitanje direktoru Direrkcije za izgradnju i investicije 
Milanku Miniću: Građane zanima dinamika izvođenja radova u realizaciji kapitalnog prjekta izgradnje SKI 
centra na Bjelasici. Do koje faze se stiglo u izgradnji istog.  
            Direktor Direrekcije za izgradnju i investicije Mil anko Mini ć dao je odgovor na postavljeno 
odborničko pitanje: Dinamički plan izvođenja radova u realizaciji višegodišnjeg kapitalnog projekta  Ski centar 
“Cmiljača”, planiran je da se završi do 2022 godine, Ovaj projekat sastoi se od sedam podprojekata, koji će 
se realizovati u dvije faze i to: Prva faza, obuhvata radove na izgradnji komplet infrastrukturnih objekata, či 
su radovi u toku, a planiraju da se završe do kraja 2020 godine. Svaki podprojekat ima svoj dinamički plan, i 
to: 1. izgradnja putne infrastructure. U toku su radovi na mašinskom proboju grubih građevinski radova, od 
kraja 5 km, do kraja 15 km. Dinamički plan završetka  je kraj 2019 g.2. Izgradnja bazne stanice sa pratećim 
sadržajima i parking prostorom. Urađen je idejni projekat, u  toku je dalja procedura. Planirani rok završetka 
sredinom 2020 g. 3. Izgradnja elektro-energetske mreže, Urađen je projekat dalekovoda Ribarevine-
Bjelasica, kao i elaborat eksproprijacije. U toku je rešavanje imovinskih odnosa. Dobijena je građevinska 
dozvola za izgradnju glavne trafostanice na Bjelasici, koja će napajati “Cmiljaču i Žarski katun” Uskoro će 
početi radovi na izgradnji.  Planirani  rok  završetka radova je sredinom 2020 g. 4. Izgradnja  žičare. Radovi 
su u odmakloj fazi, trenutno se vrši betoniranje stubnih mjesta i u narednih 60 dana biće montirana žičara sa 
komandnom kućicom. 5. Izgradnja oko 3 km, ski staza i nabavka neophodne mehanizacije i opreme.U toku 
su pripremne radnje na izgradnji 3km i 140m, ski staza. Rok završetka radova je polovina 2020 godine. 
6.Izgradnja hidrotehničke i tele - komunikacione infrastructure. U toku je odabir izvođača radova. Rok 
završetka radova je sredina 2020 godine. 7. Vodozahvat za snabdijevanje bazne stanice. U toku je odabir 
izvođača radova. Druga faza obuhvata radove za osnježavanje staza, a rok završetka  je kraj 2022 godine. 
 Odbornik Miloš Mari ć je naveo da su ga zanimali ovi rokovi, da li se oni poštuju. Iz odgovora 
direktora Direkcije vidio je da radovi teku i da nije prekoračen krajnji rok koji je fazno bio predviđen.  Prema 
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naveo je da je zadovoljan  odgovorom i istakao da je značaj projekta ogroman,  tako da se nada da sve 
građane zanima jer će posledice i korist od toga svi građani imati.  
 
        13.  Odbornik Jasmin Kijamet  postavio je pitanje direktoru Direrkcije za izgradnju i investicije Milanku 
Miniću: Dokle se stiglo sa radovima na rekonstrukciji tri putna pravca koja su definisana kao prioritetna u 
Strateškom planu razvoja opštine Bijelo Polje za period 2017-2022 godine i to: putni pravac Srđevac-Sušica, 
putni pravac Stjepanica –Godijevo i putni pravac Rasovo-Bistrica. U kojim dimenzijama će ovi putni pravci 
biti rekonstruisani, u postoječim, ili će biti prošireni na dvije trake kako se govori, šta sve podrazumijeva 
rekonstrukcija, i kada planirate krajnji rok završetka rekonstrukcije ovih putnih pravaca?  
       Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milan ko Mini ć dao je odgovor na postavljeno odborničko 
pitanje: Rekonstrukcija lokalnog puta (L4) Srđevac-Sušica U toku je izrada prve faze Glavnog projekta 
rekonstrukcije lokalnog puta Srđevac–Sušica u dužini od oko 8,6 km. Predmetna dionica predstavlja dužinu 
od priključka na magistralni put M21 u mjestu Srđevac do granice sa koridorom budućeg autoputa. Projektom 
će biti obezbjeđen dvosmjerni saobraćaj sa širinom kolovoza od 5,5m. Projekat je u završnoj fazi 
izrade.Rekonstrukcija puta Stjepanica-GodijevoZa rekonstrukciju predmetnog puta postoji projekat urađen 
2015. godine. Ukupna dužina iznosi 9,7km. Projektom je predviđen kolovoz u širini od 4m. Kako je projekat 
urađen po starom Zakonu o planiranju prostora i izgradnji objekata, potrebno je isti uskladiti sa novim 
Zakonom kako bi sadržao sve elemente neophodne za prijavu početka građenja.Rekonstrukcija puta 
Rasovo-BistricaU toku je izrada projekata rekonstrukcije saobraćajnica od kružnog toka kod MUP-a, kroz 
naselja Loznice, Resnik, Rasovo, Strojtanicu, Njegnjevo, Oluje, do raskrsnice prema mostu u Gubavču, a 
sve u cilju  stvaranja saobraćajnog  prstena, kojim bi se obezbjedila povezanost naselja lijeve i desne obale 
Lima. Projektnom dokumentacijom biće planirane saobraćajnice za dvosmjerni saobraćaj sa trotoarom i 
javnom rasvjetom. Projektovanje je planirano u nekoliko faza. Projekat rekonstrukcije od raskrsnice prema 
mostu u Gubavču do Bistrice je u završnoj fazi revizije i nakon pozitivnog izvještaja revizije pristupiće se 
tenderskoj proceduri za odabir Izvođača radova. 
 Odbornik Jasmin Kijamet je naveo da je zadovoljan odgovorom, jer ovo svakako jesu tri bitna putna 
pravca koje je i Opština prepoznala i postavio bih dodatno pitanje: Do kada će biti urađen stari projekat 
Stjepanica –Godijevo.  
 
           14. Odbornik Rade Ranitovi ć postavio je pitanje direktoru Direrkcije za izgradnju i investicije Milanku 
Miniću: Kada se planira vraćanje u normalnu funkciju, do granice pristojnosti, ulice Ivana Crnojevića bb, kao 
i prilazne stanice ulice zgradama u naselju Nikoljac? Ovo pitanje se može odnositi na sve lokalne puteve i 
prilaze u našoj Opštini. Ali evo ja ću iskoristiti i komentar gospodina Ćemala Zoronjića koji je tako fino opisao 
to što se dešava u Bistrici pa bih vas pitao kad je zadnji rok za rekonstrukciju puta Strojtanica-Njegnjevo –
Oluja. To pitam iz razloga ako je neko skorije prolazio tom ulicom mislim da ne postoji gori put u opštini Bijelo 
Polje od tog puta. Mislim da i kolega Marić može da posvjedoči tome, jer ujutru kad krenemo na posao igramo 
se memorije ako je kiša pala ne znamo na koju ćemo rupu da letimo. Što se tiče ove ulice Ivana Crnojevića 
ima i pročitao bih obrazloženje. Dakle, ulica je razorena u toku izgradnje i rada na zgradama od tada 
stanovnici Rogojevića od kojih je veliki broj djece su onemogućeni da se normalno kreću ulicom jer jer ista 
nije primjerena gradskom okruženju i više liči na nekategorisani šumski put, uska je prekopana nasipima 
svim i svačim, popravljana usljed padavina i nebezbjedna je.  
                Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milan ko Mini ć dao je odgovor na postavljeno 
odborničko pitanje: Programom uređenja prostora, koji se usvaja na Skupštini, krajem svake  godine,za 
narednu godina, planira se između ostalog i izgradnja lokalne infrastructure, kao što su: izgradnja i asfaltiranje 
ulica, lokalnih puteva, izgradnja trgova, izgradnja vodovoda i drugo. Programom uređenja prostora za 2019. 
godinu nije planirano asfaltiranje Ul.Ivana Crnojevića bb, kao ni desnog kraka prema zgradama. Izvođač 
radova prilikom izgradnje pomenutih zgrada izvršio je oštećenja kolovoznog zastora pomenute ulice što je u 
obavezi da vrati u pređašnje stanje. Prošle godine, Programom uređenja prostora bila je planirana izgradnja 
pristupne saobraćajnice saobraćajnice, koja je povezala pomenute zgrade sa obilaznicom. Za ove radove 
dobijena je upotrabna dozvola. Što se tiče puta Njegnjevo, radi se tehnička dokumentacija i imaće dvije trake, 
trotoar, javnu rasvjetu a što se tiče održavanja nije u nadležnosti Direkcije.      
 Sekretar sekretarijata za stambeno-komunalne poslov e i saobra ćaj Dejan Lukovi ć dao je 
dodatno pojašnjenje  vezano za sanaciju putnog pravca Strojtanica-Njegnjevo da su u toku su radovi na 
teritoriji Opštine Bijelo Polje,  vrši se sanacija svih lokalnih puteva, ekipe su na terenu im sva raspoloživa 
mehanizacija i očekujemo ovih dana da će biti saniran i taj dio puta. Vezano za sanaciju udarnih rupa koje 
se nalaze u tom dijelu, naveo je da je tačno da u tom dijelu  postoje velike rupe, ali će ubrzo biti sanirane. 
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  15. Odbornik Alija Durovi ć postavio je pitanje menadžeru Opštine Fahrudinu Begoviću: Do koje 
faze se stiglo u realizaciji projekta izgradnje kolektora i postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda?  

     Menadžer  Opštine Fahrudin Begovi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko pitanje: U 
skladu sa obavezama prema Delegaciji Evropske Unije u Crnoj Gori,  obavezu Države Crne Gore da 
kofinansira projekte izgradnje sistema za upravljanje otpadnim vodama u opštini Bijelo Polje i obaveze 
opštine Bijelo Polje , koji se dijelom finansiraju bespovratnim sredstvima IPA 2011, koristimo priliku da Vas 
obavijestimo o dosad realizovanim aktivnostima na projektima, kao i aktivnostima koje treba realizovati u 
narednom periodu kako bi se stvorili preduslovi za uspješnu realizaciju oba projekta (Projektovanje i izgradnja 
glavnog kanalizacionog kolektora i dijela sekundarne kanalizacione mreže u centralnoj i industrijskoj zoni 
grada-Faza 1 i projektovanje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda-Faza 1 (PPOV-Faza 1) 
kapaciteta 20.000 ekvivalent stanovnika (ES) .1. Izgradnja sistema za upravljanje otpadnim vodama u opštini 
Bijelo PoljeNa osnovu pripremljene projektne dokumentacije predviđena je realizacija projekta u tri faze. Prva 
faza, čija je realizacija u toku i koja je predmet ovog dopisa, obuhvata projektovanje i izgradnju glavnog 
kanalizacionog kolektora i dijela sekundarne kanalizacione mreže u centralnoj i industrijskoj zoni grada-Faza 
1 i projektovanje i izgradnja postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda –Faza 1 (PPOV-Faza 1) kapaciteta 
20.000 ekvivalent stanovnika (ES). Ostale dvije faze obuhvataju dodatnu izgradnju kanalizacione mreže u 
gradskim i prigradskim naseljima i shodno tome odgovarajuće povećanje kapaciteta PPOV-Faza 2.U cilju 
realizacije projekta u periodu od 2007. godine pripremljeni su Studija izvodljivosti sa Idejnim rješenjem (2007) 
i Idejni projekat (2013), koji su predstavljali osnovu za sve dalje aktivnosti. Nakon obezbjeđenja bespovratnih 
sredstava iz IPA 2011, sprovedena je tenderska procedura od strane Delegacije Evropske Unije i 2014. 
godine ugovoren projektant i izvođač radova na izgradnji glavnog kanalizacionog kolektora i dijela 
sekundarne kanalizacione mreže-Faza 1, u iznosu od 3,110,803.61 eura. Takođe, opština Bijelo Polje je u 
saradnji sa PROCON-om sprovela tendersku proceduru i 2015. godine ugovorila revidenta glavnih projekata 
i nadzor nad izvođenjem radova na izgradnji kanalizacione mreže-Faza 1 i PPOV-Faza 1, u iznosu od 
447.830,00 eura. Pomenuti ugovor se finansira se iz kreditnih sredstava Evropske investicione banke (EIB) 
po osnovu Ugovora o prenosu kreditnih sredstava, zaključenog između Ministarstva finansija, Opštine Bijelo 
Polje, Ministarstva održivog razvoja i turizma i PROCON-a. Ovaj segment projekta (Projektovanje i izgradnja 
glavnog kanalizacionog kolektora i dijela sekundarne kanalizacione mreže u centralnoj i industrijskoj zoni 
grada-Faza 1  ) je u završnoj fazi realizacije. U toku su aktivnosti na primopredaji radova,tehnički prijem 
izvedenih radova i izdavanju upotrebne dozvole i očekuje se da će pomenute aktivnosti biti realizovane do 
kraja jula 2019. godine. Na segmentu projekta koji obuhvata projektovanje i izgradnju PPOV-Faza 1, 
procijenjene vrijednosti oko 6,0 miliona eura, realizovan je nakon pripreme Idejnog projekta niz aktivnosti 
koje su bile osnov za sprovođenje tenderskih procedura i nastavak realizacije projekta. Tokom 2015. godine 
PROCON je u saradnji sa tehničkom podrškom obezbijeđenom kroz Investicioni okvir Zapadnog Balkana 
(WBIF) i opštinom Bijelo Polje pripremio nacrt tenderske dokumentacije za izbor projektanta i izvođača 
radova, sprovedena je tenderska procedura i ugovoren revident glavnog projekta i nadzor nad izvođenjem 
radova i izrađen Elaborat procjene uticaja na životnu sredinu. Međutim, usljed nemogućnosti opštine Bijelo 
Polje da zatvori finansijsku konstrukciju projekta kreditnim zaduženjem iz sredstava EIB-a, objava tendera je 
odložena do stvaranja pomenutih preduslova.Treba napomenuti da je Vlada Crne Gore, na osnovu Okvirnog  
sporazuma „Vodosnabdijevanje i otpadne vode“ koji je zaključen sa EIB, usvojila na sjednici održanoj 
28.05.2015. godine “Informaciju o realizaciji komunalnih infrastrukturnih projekata koji se finansiraju iz 
sredstava međunarodnih finansijskih institucija”, kojom je za realizaciju projekta u Bijelom Polju predviđen 
iznos od 3.297.000,00 eura. Iz pomenutih sredstava se, kako je već navedeno, finansira ugovor za reviziju 
glavnih projekata i nadzor nad izvođenjem radova, dok je za projektovanje i izgradnju PPOV-Faza 1 preostalo 
2.849.170,00 eura. Kako bi se obezbijedila nedostajuća sredstva u iznosu od oko 3,0 miliona eura, PROCON 
je u saradnji sa opštinom Bijelo Polje i Ministarstvom održivog razvoja i turizma 2016. godine pripremio 
aplikaciju za procesuiranje prema WBIF fondu. Aplikacija je dopunjena 2017. godine i ponovo predložena za 
apliciranje u okviru III poziva WBIF-a za investicione projekte. Nakon što je Nacionalna investiciona komisija 
podržala aplikaciju, ista je zvanično dostavljena WBIF-u na razmatranje u decembru 2017. godine.Tokom 
2018. godine ostvaren je značajan napredak u realizaciji projekta, kroz sljedeće aktivnosti:Usaglašen je nacrt 
tenderske dokumentacije za projektovanje i izgradnju PPOV-Faza 1 u skladu sa izmjenama na projektu 
nastalim izgradnjom glavnog gradskog kanalizacionog kolektora i dodatnim komentarima opštine Bijelo Polje. 
Predstoji obezbjeđivanje formalnih saglasnosti na  dokument i objavu tendera od strane svih uključenih strana 
u realizaciji projekta;Nakon isteka validnosti prethodno usvojenog Elaborata procjene uticaja na životnu 
sredinu PPOV-a, pripremljen je novi dokument i nakon sprovedene procedure u avgustu mjesecu 2018 
godine obezbijeđena je saglasnost od strane Agencije za zaštitu prirode i životne sredine;Obezbijeđena su 
sredstva za eksproprijaciju zemljišta predviđenog za izgradnju PPOV u iznosu od 265.451,00 eura i pokrenut 
postupak eksproprijacije, za koji se očekuje da će biti završen u što kraćem roku;Skupština opštine Bijelo 
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Polje je u maju mjesecu donijela odluku o kreditnom zaduženju iz sredstava EIB-a, u iznosu od 2.849.170,00 
eura, za potrebe realizacije projekta PPOV-Faza 1. U oktobru mjesecu je između strana potpisnica, 
Ministarstva finansija, opštine Bijelo Polje, Ministarstva održivog razvoja i turizma i PROCON-a, usaglašen 
nacrt ugovora o prenosu kreditnih sredstva koja su obezbijeđena iz aranžmana zaključenog između Vlade 
Crne Gore i EIB-a. Predstoji potpisivanje ugovora nakon obezbjeđivanja saglasnosti od strane Vlade Crne 
Gore.Na 19. sjednici Upravnog odbora WBIF-a, koja je održana u Luksemburgu 6. decembra 2018 godine, 
na osnovu pripremljene aplikacije odobrena su bespovratna sredstva za projekat projektovanje i izgradnja 
PPOV-Faza 1 u iznosu od 3.053.320,00 eura. Predstoji potpisivanje ugovora o grantu.Radovi na izgradnji 
glavnog gradskog kanalizacionog kolektora i sekundarne kanalizacione mreže su završeni i u toku je 
procedura primopredaje radova,tehničkog prijema radova i izdavanje Upotrebne dozvole.Na osnovu 
navedenog, prije objave tendera za projektovanje i izgradnju PPOV-Faza 1 preostalo je da se zatvori 
finansijska konstrukcija projekta potpisivanjem Ugovora o prenosu kreditnih sredstava i Ugovora o grantu, 
završi postupak eksproprijacije i obezbijede formalne saglasnosti na nacrt tenderske dokumentacije i objavu 
tendera, što bi uz posvećenost svih uključenih strana moglo da bude realizovano u kratkom roku.  

  Odbornik Alija Durovi ć je naveo da se radi o veoma krupnom projektu ali isto tako jako važnom 
projektu koji direktno utiče na zaštitu životne sredine. Sa ostalim projektima koji se odnose iz oblasti 
infrastrukture koji su infrastrukturna mreža oko samog gradskog jezgra i seoskih područja istakao je da je 
uvjeren  da će time doći do novih investicija i poboljšanja samog kvaliteta života građana Bijelog Polja. 

 
  16. Odbornica Furtula Bojana  postavila je pitanje sekretaru Sekretarijata za stambeno-komunalne 

poslove i saobraćaj Dejanu Lukoviću: Da li će se u narednom periodu urediti nešto po pitanju sanacije puta 
sela Stožer, gdje je asfaltni zastor usljed neodržavanja totalno propao, kao i po pitanju napajanja električnom 
energijom, jer struja koja nije jakog napona, usljed jače kiše ili vjetra nestaje jer je mreža dotrajala. Osim 
toga, mještani ovog sela godinama nemaju kvalitetan signal, zbog loše pokrivenosti sela signalom mobilnih 
operatera, pa su u više navrata tražili pomoć da se ovaj program riješi, a nedavno su i pisali peticiju mjesnoj 
zajednici Kovren. Pa da li postoji mogućnost da Opština Bijelo Polje u narednom periodu pruži pomoć kako 
bi se postavio i taj jedan repetitor?  

Sekretar Sekretarijata za stambeno komunalne poslov e i saobra ćaj  Dejan Lukovi ć dao je 
odgovor na postavljeno odborničko pitanje: Vezano za sanaciju puta koja je u nadležnosti ovog Sekretarijata, 
obavještavamo Vas da  Sekretarijat za stambeno komunalne poslove i saobraćaj Opštine Bijelo Polje već 
sada vrši sanaciju pomenutog pravca, u toku je sanacija propusta i zamjena postojećih cijevi na tom putnom 
pravcu. U toku je i sanacija asfaltnih zastora na svim lokalnim putevima opštine Bijelo Polje.Takođe, Opština 
Bijelo Polje je u toku potpisivanja Ugovora o sanaciji lokalnih puteva sa Vojskom Crne Gore,  koja će svojom 
mehanizacijom sanirati lokalne putne pravce na teritoriji opštine u dužini od 162 km, gdje je uvršten i pomenuti 
putni pravac, tako da očekujemo da će radovi biti izvedeni u što kraćem mogućem roku. 

Odbornica Bojana Furtula je istakla da ako je onako kako je navedeno, odnosno kako je planirano 
da će biti zadovoljna ukoliko se sanacije izvrše i postavila je pitanje do kada se planira da se završe svi ti 
radovi što se tiče konkretno za asfaltne zastore, da li ima neki rok u kom će se to obaviti.  

Sekretar Sekretarijata za stambeno komunalne poslov e i saobra ćaj Dejan Lukovi ć je naveo da 
su sve ekipe trenutno na terenu, asfalt svakodnevno pristiže i DOO „Komunalno-Lim“ izvodi radove za lokalnu 
upravu odnosno preko Sekretarijata za saobraćaj i stambeno-komunalne poslove. Jedna ekipa radi sanaciju 
gradske zone, a druga ekipa ide po prigradskim naseljima. Što se tiče krpljenja udarnih rupa veoma brzo se 
očekuje završetak, a što se tiče sanacija putnog pravca, upravo put do Stožera prvose radi sanacija propusta 
koji su oštećeni na tom dijelu od koncesionara i od ostalih korisnika tog puta. Zahvaljujući predsjedniku 
Opštine koji je uveo kontrolu koncesionara na terenu, komisija vrši se nadzor, snimanje i podnosi izvještaj 
predsjedniku i Ministarstvu o stanju puteva i šteti koju nanese koncesionar. Došli smo do te faze da natjeramo 
koncesionare da puteve koje oštete oni vrate u prvobitno stanje. Ubrzo će se sanirati udarne rupe i taj dio 
ćemo dovesti da u boljem stanju nego što je sad. Put je prohodan, jeste oštećen ali će biti bolji nego što je 
bilo prije. 

 
            17.Odbornica Vesna Pavi ćević postavila je pitanje sekretarki Sekretarijata za lokalnu samoupravu 
Saidi Čikić: U okviru Sekretarijata za lokalnu samoupravu je Odjeljenje za ljudska i manjinska prava i 
prevenciju narkomanije. Koje se to aktivnosti koje ovo Odjeljenje preduzima u cilju unapređenja položaja 
romske zajednice Roma kao pripadnika manjinskog naroda? 
           Sekretarka Sekretarijata za lokalnu samoupravu Said a Čiki ć dala je odgovor na postavljeno 
odborničko pitanje. Poznato je da je Bijelo Polje u našoj državi prepoznato kao multinacionalna, 
multikonfesionalna i multietnička sredina u kojoj postoji tradicija zajedničkog življenja, suživota različitih vjera, 
vjerskih, nacionalnih, kulturnih i političkih identiteta. Shodno tome sa posebno pažnjom realizuju se brojni 
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projekti i uspostavljaju servisi i mehanizmi u cilju unaprjeđenja položaja ranjivih i marginalizovanih grupa. 
Pravilnikom o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji poslova i radnih mjesta u Sekretarijatu za lokalnu 
smoupravu opštine Bijelo Polje od maja ove godine u okviru odjeljenja za ljudska i manjinska prava i 
prevenciju bolesti zavisnosti formirano je pet kancelarija i to: kancelarija za prevenciju bolesti zavisnosti, 
kancelarija za mlade, kancelarija za osobe sa invaliditetom, kancelarija za rodnu ravnopravnost i kancelarija 
za Rome. Shodno pravilniku u kancelariji za Rome obavljaju se sljedeći poslovi koji se odnose na: formiranje 
centralne baze podataka osoba romski populacije, praćenje implementacije Lokalnog plana akcije za 
integraciju Roma, pronalaenje donatora za projekte koje bi partnerski realizovali lokana uprava i organizacije 
koje se bave pitanjima Roma. Inicira se aktima skupštine Opštine obezbjeđivanje kvalitetnih uslova života za 
ova lica, posebno u oblastima stanovanja, zapošljavanja i obrazovanja. Iniciraju se mjere i aktivnosti za 
unaprjeđenje prava lica romske populacije i informišu isti o njihovim pravima, mogućnostima i potrebama kao 
i ostvarivanja drugih prava značajnih za njihov status. Naša Opština je još 2013.godine u saradnji sa misijom 
OSCE-a u Crnoj Gori i Nevladinom organizacijom E Roma iz Bijelog Polja potpisala memorandum o saradnji 
u cilju uspostavljanja kancelarije za Rome i romska pitanja. Nakon toga kroz projekat najbolje prakse za 
integraciju Roma Komisija za male grantove u Crnoj Gori odobrila je projekat Nevladine organizacije E Roma 
pod nazivom Kancelarija za romska pitanja koja je uz podršku Opštine Bijelo Polje aplicirala kod 
Međunarodne organizacije OSCE u Crnoj Gori. Cilj projekta je bio poboljšanje i unaprjeđenje Roma u opštini 
Bijelo Polje putem pružanja pravne pomoći pripadnicima romske populacije za rješavanje statusnih i 
ekonomskih pitanja. 2014.godine zvanično je i otpočela realizacija ovog odobrenog projekta. Međutim, 
cijeneći navedeno i prepoznajući značaj tih kancelarija koje ima pružanjem pomoći romskoj populaciji 
predstavljajući na taj način trajno i održivo rješenje pravilnikom već pomenutim je formirana nova kancelarija, 
Kancelarija za romska pitanja. Opština Bijelo Polje je jedina Opština u Crnoj Gori koja je osnovala ovakvu 
kancelariju, a u njoj su predviđena i sistematizovana dva radna mjesta. S tim u vezi upućen je dopis 
Ministarstvu finansija Crne Gore za davanje saglasnosti za raspisivanje javnog oglasa za rad u kancelariji za 
Rome u okviru Sekretarijata za lokalnu samoupravu. Zapošljavanje službenika i namještenika u ovoj 
kancelariji predstavlja jedan od načina njihove integracije u društvene tokove i poboljšanje ekonomskog i 
društvenog statusa. Prilikom popunjavanja slobodnih radnih mjesta u kancelariji za Rome vodilo bi se računa 
o granicama propisanim zakonom o srazmjernoj zastupljenosti manjinskih naroda. Ova kancelarija će biti 
dobar primjer i drugim opštinama. Romi i Romska zajednica u našoj opštini su najugroženija i 
najmarginalizovanija manjinska zajednica koja po popisu iz 2011.godine broji 334 lica čija niska ekonomska 
moć, stepen obrazovanaja, mali broj zaposlenih neadekvatni stambeni uslovi, stereotipi, predrasude i 
specifični uslovi života predstavljaju samo neke od uzroka njihovog teškog položaja u društvu. U cilju 
poboljšanja kvaliteta i uslova života i njihove integracije u lokalnu zajednicu Opština Bijelo Polje je donijela i 
inplementira Lokalni akcioni plan za integraciju Roma 2012-2017.godina. prošle godine u ovom parlamentu. 
Plan sadrži skup prioritetnih i sistemskih mjera koje je potrebno implementirati kako bi se postigla socijalna 
inkluzija i sedam ključnih oblasti. Tokom 2018.godine predsjednik Opštine je potpisao memorandum o 
saradnji sa Savjetom Evrope i Ministarstvom za ljudska i manjinska prava u okviru Programa  Romacted i 
zajedničke inicijative Evropske komisije i Savjeta Evrope koji se inplemmentira na području zapadnog 
Balkana i Turske. Svrha memoranduma je obezbjeđivanje okvira za saradnju navedenih strana u realizaciji 
Programa Romacted a sve u cilju promovisanja dobrog upravljanja i osnaživanja Roma u Bijelom Polju. Naša 
opština je odlučna i preduzima sve potrebne mjere da riješi stambeno pitanje za ovu populaciju tako da je 
predviđena stambena izgradnja objekata za pripadnike Romske populacije iz naselja Rakonja i njihova 
lokacija koja će biti potpomognuta finansijski od strane Njemačke vlade a preko organizacije HELP 
Montenegro iz Podgorice u saradnji sa Opštinom Bijelo Polje u visini od 200 000 00 eura za deset romskih 
porodica. Za preostale romske porodice u pomenutim naseljima nedostajuća sredstva za izgradnju objekata 
Opština Bijelo Polje će se potruditi da obezbijedi preko Vlade Crne Gore i drugih donatora. U tom pravcu 
predsjednik Opštine je obrazovao Radnu grupu za odabir najpovoljnije lokacije za izgradnju stambenih 
objekata za smještaj romske populacije kao i Radnu grupu za odabir budućih korisnika socijalnog stanovanja 
pripadnika RAE populacije i stabneih objekata čija se izgradnja finasira preko Njemačke vlade i organizacije 
HELP. U saradnji sa osnovnim školama i Ministarstvom prosvjete Crne Gore predviđene su aktivnosti za 
uključivanje djece romske nacionalnosti u redovno školsko obrazovanje prije svega u angažovanju saradnika 
u nastavi i lakšeg prevazilaženja fizičke barijere djece koja isključivo govore romski jezik i nabavci prevoznog 
sredstva za prevoz djece do vrtića i škole u kojima oni borave ili pohađaju nastavu. Kod zapošljavanja 
navešću primjer koji realizuje naša Opština sa Svjetskom bankom program uspostavljanja mliječne 
kooperative na teritoriji opštine Bijelo Polje u cilju uspostavljanja kooperativa odnosno socijalnih preduzeća 
za stvaranje uslova za zapošljavanje povratnika i drugih ugroženih grupa u Crnoj Gori. Ovim projektom 
obuhvaćeno je pet porodica a uslov je bio da minimum jedna bude iz romske populacije. Jednoj porodici biće 
dodijeljena osnovna sredstva u vidu dva grla stoke i na taj način takva sredstva su direktno i usmjerena na 
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samozapošljavanje u poljoprivredi i na teritoriji naše opštine ali i povećanje broja pripadnika romske zajednice 
u radnom procesu. Kroz program javnih radova ove godine koje podržava Zavod za zapošljavanje od ukupno 
52 angažovana lica uključeno je pet pripadnika romske populacije, što čini 10% ukupno angažovanih lica. 
 Odbornica Vesna Pavi ćević  je komentarisala da Romska populacija predstavlja važan faktor u 
našem društvu i veoma su važni i napori koje Opština preduzima za integraciju Roma u crnogorsko društvo. 
Zahvalila se na veoma iscrpnom odgovoru koji je pokazatelj da Opština preduzima sve mjere i aktivnosti u 
tom cilju. 

         18.Odbornik Murat Me đedovi ć postavio pitanje sekretaru Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj 
Jasminu Ćoroviću: Do koje faze je Sekretarijat za ruralni i održivi razvoj stigao sa realizacijom IPA projekta 
„Sanacija nelegalnih deponija otpada na rijeci LIM i podizanje svijesti o njihovoj štetnosti“? 
             Sekretar  Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj Opštine B ijelo Polje  Jasmin Ćorovi ć dao je 
odgovor na postavljeno odborničkompitanje: Sekretarijat za ruralni i održivi razvoj Opštine Bijelo Polje je u 
saradnji sa partnerskom i prekograničnom Opštinom Priboj iz Srbije, u sklopu prekograničnog poziva Srbija 
i Crna Gora tzv. IPA projekti koji se finansiraju iz sredstava EU, aplicirao sa projektom „Sanacija nelegalnih 
deponija otpada na rijeci Lim i podizanje svijesti o njihovoj štetnosti“. Ovaj projekat je odobren 29.12.2018. 
godine a predviđeno je da traje godinu dana, tj. do kraja tekuće godine.Vrijednost projekta je 157. 33, 32 
eura od čega grant EU iznosi 133.478,32 eura a ostatak sredstava obezbijediće ove dvije pomenute 
partnerske opštine.Opšti cilj projekta jeste dopros zaštiti životne sredine kroz uklanjanje jednog broja ilegalnih 
deponija, uspostavljanje sistema monitoringa i podizanje svijesti građana o pravilnom odlaganju otpada. 
Pored opšteg cilja postoje i dva specifična cilja i to: 1. Uspostaviti održiv model zaštite životne sredine 
uklanjanjem najmanje 50 tona otpada i uspostavljanjem 4 monitoring sistema za zaštitu područja; 2. Osigurati 
uslove za promjenu navika lokalnog stanovništva u dvije ciljne opštine kroz podizanje njihove svijesti o 
pravilnom odlaganju otpada. U sklopu projekta biće sanirano 12 ilegalnih deponija u Srbiji i Crnoj Gori, i to 6 
u Srbiji (najmanje 20 tona otpada) i 6 u Crnoj Gori (najmanje 30 tona otpada) i zatvoreno u periodu od 
dvanaest mjeseci. Dalje, biće uspostavljen sistem održivosti projekta čiji je cilj sprečavanje ponovnog 
odlaganja otpada  kroz instalaciju video nadzora i postavljanje fizičkih prepreka na 6 lokacija u Srbiji i 6 u 
Crnoj Gori. Takođe, biće pošumljeno (ozelenjeno) 6 područja u Srbiji i 6 u Crnoj Gori; Uspostavićemo zelene 
SOS telefonske linije kako u Priboju tako i Bijelom Polju.U sklopu projekta biće nabavljena laboratorijska 
oprema u vrijednosti od 25 850, 00 eur. Ova oprema će se koristiti za analizu kvaliteta uzetih uzoraka vode, 
pa ćemo građanima Bijelog Polja ponuditi novi servis gdje će moći uputiti zahtejv za analizu ne samo vode 
iz rječnih tokova već i pijaće vode. Podaci će se, najčešće prikupljati sa mjesta izvora zagađenja vode. 
Takođe, projektom je predviđena nabavka šezdeset (60) kontejnera za očišćene deponije u vrijednosti od 16 
800, 00 eura a predviđeno je da se očišćene deponije orgade i ozelene tzako da će se na ovim lokacijama 
umjesto otpada nalaziti parkovi prirode sa instaliranim baštanskim mobilijarem gdje će građani Bijelog Polja 
moći da odmaraju i ovaj prostor koriste u rekreativne svrhe.  Do sada smo uradili sve pripremne aktivnosti, 
koje podrazumijevaju prezentaciju i promociju projekta u obje ove opštine, realizovali smo niz sastanaka sa 
partnerima na projektu i dogovorili načine djelovanja. U obje opštine smo formirali terenske ekipe koje su 
izašle na teren i locirale najkritičnija odlagališta otpada koje treba sanirati. Napravljen je katalog nelegalnih 
odlagališta sa svim neophodnim podacima za sanaciju, unijete su forografije, GPS lokacija, vrsta i količina 
otpada, način sanacije isl. U fazi izrade je tenderska dokumentacija za nabavku video nadzora, komunalnih 
posuda, baštanskog mobilijara i labaratorijske opreme za mjerenje kvaliteta vode. U narednom periodu 
predstoji čišćenje deponija, nabavka i instalacija opreme. Vjerujemo da ćemo sve završiti do predviđenog 
roka i projekat uspješno realizovati. 
 Odbornik Murat Me đedovi ć je istakao da smatra da će ova aktivnost doprinijeti boljem razvoju 
Bijelog Polja. 

          19.Odbornik Milan Madžgalj  postavio je pitanje Centru za djelatnosti kulture: Šta građani Bijelog 
Pola mogu očekivati od kulturnih dešavanja u ljetnoj turističkoj ponidi našeg grada? 

Direktor JU “Ratkovi ćeve večeri poezije” Kemal Musi ć dao je odgovor na postavljeno odborničko 
pitanje: Bijelo Polje je važna destinacija na regionalnoj kulturnoj mapi. Inače, Bijelo Polje je grad kulture, grad 
festivala, grad sa značajnim i prepoznatim kulturnim vrijednostima. Zbog toga, lokalna uprava i institucije 
kulture u Bijelom Polju veoma pažljivo kreiraju sadržaje, pogotovo tokom ljetnje turističke sezone, pa je i 
ovogodišnja ponuda veoma bogata i kvalitetna. Imali smo već priliku da otpratimo još jedan Festival dramskih 
amatera Crne Gore, gdje su Bjelopoljci i svi oni koji su se našli u našem gradu mogli da uživaju u pozorišnim 
predstavama 13 ansambala iz raznih krajeva naše države. Prije toga smo imali “Bjelopoljsko likovno proljeće” 
i Regionalni festival fantastične književnosti “Refestikon” koji je trajao 10 dana, gdje smo osim regionalnih 
pisaca imali i stvaraoce iz Italije i Rumunije. Ono što nam predstoji, jeste trinaesto izdanje White Field Jazz 
Festivala 5. i 6. jula, gdje ćemo kao specijalne goste imati legendarne bendove Atomsko sklonište iz Hrvatske 
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i Oktobar 1864. iz Srbije. Nakon toga, takođe u julu, imaćemo festivale “Ušće fest” i “Festival tamburaških 
orkestara”. “Ljetnje večeri muzike”, manifestacija koja je već počela koncertom Muzičke škole u Kući Rista 
Ratkovića, ponudiće kvalitetan proizvod tokom cijelog ljeta, a ovih dana se priprema i likovna kolonija u 
Bijelom Polju, kao i već tradicionalni Festival folklora. Za sam kraj ljeta, od 3. do 5. septembra, tradicionalno, 
održaće se četrdeset deveto izdanje književne manifestacije “Ratkovićeve večeri poezije”. Tu ćemo, kao što 
smo to radili i prethodnih godina, imati najveća književna imena iz regiona i svijeta. Već nam je svoj dolazak 
na 49. RVP potvrdio jedan od najznačajnijih evropskih književnika Njemac Marsel Bajer. Osim njega, 
imaćemo pisce iz Kine, Ukrajine, Azerbejdžana i Turske. Naravno, 49. Ratkovićeve večeri poezije, osim 
književnih, ponudiće kvalitetne muzičke, likovne i pozorišne sadržaje. Treba naglasiti da je zahvaljujući 
posvećenom odabiru programa Bijelo Polje ostvarilo važna prijateljstva sa diplomatskim predstavništvima i 
njihovim odsjecima za kulturu u Crnoj Gori i da dosta programa ostvarujemo na partnerskoj osnovi, što čuva 
budžet Opštine Bijelo Polje i institucija koje funkcionišu u našem gradu. Dakle, ponuda Bijelog Polja i ove 
godine je kvalitetna i sveobuhvatna, pa će nesumnjivo privući i ljubitelje kulture iz susjednih gradova i regiona 
i samim tim, osim kulturne, ostvariti i turističku ponudu Bijelog Polja.  

Odbornik Milan Madžgalj naglasio da je suvišno komenratisati koliki je značaj kulture za jedan grad, 
za jednu opštinu, a Bijelo Polje je jedan od primjera gradova ove veličine i sigurno ima veći kulturni sadržaj 
nego mnogo veće opštine nego što je Bijelo Polje. Pohvalio je kulturne aktivnosti JU Centar za kulturu 
nadajući se da će se takav trend održati i dalje. 

20. Odbornik Marko Ljuji ć postavio je pitanje direktoru DOO Komunalno „Lim“ Radenku Vujoševiću: 
S obzirom na to da je od aprila 2017.godine na snazi zabrana eksploatacije šljunka i pijeska, koje su mjere 
preduzete povodom sanacije korita rijeke Lim u opštini Bijelo Polje? 

 Direktor DOO „Komunalno Lim“ Bijelo Polje Radenko V ujoševi ć dao je odgovor na postavljeno 
odborničko pitanje:  DOO „Komunalno-Lim“ se ne bavi eksploatacijom mineralnih sirovina iz rijeke Lim, a 
samim tim ni sanacijom rijeke po tom osnovu. Kako se radi o rijeci od državnog značaja, poslovi eksploatacije 
i sanacije njenog riječnog korita su u isključivoj nadležnosti Uprave za vode.  

Odbornik Marko Ljuji ć je komentarisao da obzirom da su se građani u nekoliko navrata obraćali 
DOO „Kominalno-Lim“ i određene nevladine organizacije,direktor je izdavao saopštenja u kojima je 
konstantno ponavljali jedan te isti odgovor da se ne radi o eksploataciji šljunka i pijeska, već da se radi o 
sanaciji rječnog korita. Naveo je da ga čudi da to nije nije u nadležnosti DOO Komunalno Lim,  kad je direktor  
davao odgovor na postavljena i tražena pitanja. 

 

 Rad Skupštine završen je u  16 časova i 30 minuta 
 Tonske bilješke sjednice čine sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 
 
   Broj: 02–6139 
   Bijelo Polje, 01.07. 2019. godine 
 
 
 
  Sekretarka Skupštine                                                                                Predsjednik Skupštine      
  Ajsela Pačariz,s.r.                                                                                          Abaz Dizdarević,s.r.                  


